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          Тема выпускной квалификационной работы: Разработка мероприятий по  управлению профессиональными рисками водителя автотранспортного  средства (частное предпринимательство). В данной работе рассмотрены: 1. Основы управления профессиональными рисками. Проанализированы  профессиональные риски водителя автотранспортного средства. 2. Разработка подхода к управлению профессиональными рисками водителя путем идентификации опасных и вредных производственных факторов и  рисков. 3. Произведен расчет производственных рисков водителя и его субъективная  оценка.  Результатом данной работы является разработка мероприятий по  управлению профессиональными рисками водителя автотранспортного  средства и пути совершенствования управления профессиональными  рисками с оценкой эффективности предложенных мероприятий.
        

        
          The subject of the graduate qualification work is “Development of measures for  managing professional risks of a motor vehicle driver (private enterprise)”. This paper considers: 1. Fundamentals of professional risk management. The professional risks of a  motor vehicle driver are analyzed. 2. Development of an approach to managing professional risks of the driver by  identifying dangerous and harmful production factors and risks. 3. The driver's production risks are calculated and their subjective assessment is  made. The result of this work is the development of measures to manage professional  risks of the driver of a motor vehicle and ways to improve the management of  professional risks with an assessment of the effectiveness of the proposed measures.
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